

MAGNIFICENT MOZART 《莫扎特的魔法》

Concert Cancellation & Ticket Arrangement Form

音樂會取消及門票安排表格

Deadline: 03 March 2020

截止日期: 2020年3月3日

Part A – Personal Particulars 個人資料

Name of Patron 姓名: _____

Correspondence Address 通訊地址: _____

Tel. No. 聯絡電話: _____

Email Address 電郵地址: _____

(please tick 請選擇)

 Personal information provided on this form to be used for processing this application only

以上所提供的個人資料僅用於門票安排的申請手續

 Please add my details to your email/postal data base (please circle) so I may receive news on the concert reschedule

請將個人資料新增到樂團的電子郵件/郵寄(請選擇)名單, 以便接收該節目演出安排的最新消息

Part B – Ticket Arrangement 門票安排

I would like to make the following arrangement regarding my cancelled ticket/s:

我希望為已取消的門票作以下的安排:

 I would like to apply for a ticket refund by CHEQUE made payable to: _____

我希望申請支票退款(請在以上填妥支票抬頭)

 I would like to come and collect a CASH refund during CCOHK office hours (Mon to Fri, 9am-6pm)

我希望於香港城市室樂團辦公室作現金退款(辦公時間: 星期一至星期五 9am-6pm)

 I would like to donate my ticket proceeds to CCOHK's community ticket scheme

我希望將門票收入捐贈給香港城市室樂團的社區門票計劃

 Donation receipt required 請郵寄收據 Donation receipt NOT required 無須收據 I would like to exchange my ticket/s for another CCOHK Season 2019/2020 concert (please tick/circle)

我希望將已持門票兌換成以下香港城市室樂團2019/2020樂季的其它節目門票(請選擇)

Concert 音樂會	Date /Time 日期 / 時間	Venue 地點	Ticket Price (Please Circle) 票價 (請選擇)	Grand Total 總數
<input type="checkbox"/> BUG SYMPHONY 《失蠱室樂團》	26.04.2020, 3pm	Sha Tin Town Hall Auditorium 沙田大會堂演奏廳	A \$500 \$350 \$250 C \$250 \$175 \$125	
LUCIENNE + CCOHK 露西安娜與香港城市室樂團	20.05.2020, 8pm	HK City Hall Concert Hall 香港大會堂音樂廳	A \$400 \$300 \$220 C \$200 \$150 \$110	

A refers to full-price adult tickets; C refers to half-price concessions for full-time students, senior citizens aged 60 or above, Comprehensive Social Security Assistance recipients and people with disabilities plus their accompanying minder

A 指成人的正價門票; C 指全日制學生、年滿 60 歲的長者、綜合社會保障援助受惠人士、殘疾人士及看護人的半價門票

Note: Ticket/s exchanges will be arranged subject to availability. Additional costs apply if a higher priced ticket is requested in exchange and no refund if a lower priced ticket is requested in exchange. Please let us know if you have any seating requests below

備註: 換票服務將視乎音樂會的門票銷售情況而定。申請人須繳付差額方可更換較高票價之門票, 如更換較低票價之門票, 本團將不設退款。若希望選擇座位區域, 請提前與樂團職員聯絡

Part C – Details for Refund

Event Name : MAGNIFICENT MOZART 《莫扎特的魔法》

Event Date : 02.02.2020 (Sun) Event Time : 2:30pm / 5:00pm (please circle)

Event Venue : Concert Hall, Hong Kong City Hall 香港大會堂音樂廳

Number of ticket/s with ticket/s stub Ticket Serial No. Price/s Total Amount

Name of Applicant: _____ Signature: _____ Date: _____

Ticket patrons should prepare this form with the original ticket/s OR the email confirmation of the online purchase duly attached and deliver by post, scanned email or in person on or before 03 March 2020 to:

申請人請將填妥表格連同完整門票或網上購票確認電郵紀錄, 於 2020 年 3 月 3 日或之前以郵寄、電郵附件或親自遞交至:

City Chamber Orchestra of Hong Kong Limited

31/F One Island East, 18 Westlands Road, Quarry Bay, Hong Kong

Email: info@ccohk.com Tel: 2864 2151

Office Hours: Mon to Fri, 9am-6pm

香港城市室樂團有限公司

香港鰗魚涌華蘭路 18 號港島東中心 31 樓

電件: info@ccohk.com 電話: 2864 2151

辦公時間: 星期一至星期五 9am-6pm

Notes

1. Ticket/s must be intact with ticket/s stub. Tickets that are illegible, damaged in any way or torn will not be accepted. Email confirmation of the online ticket purchase must be printed clearly with all details including performance name, date/time, seat number, ticket cost (and other fees), transaction number and barcode. Email confirmation with missing information will not be accepted.

門票所印資料如有任何刪除、塗改, 或門票遭損毀、污損或殘缺不全, 持票人的退票申請或不被接受。而網上購票確認電郵紀錄需清楚列出表演節目名稱、日期及時間、門票總值(連同其他費用)、交易編號及編號條碼, 如記錄有遺漏資料, 退票申請或不被接受。

2. CCOHK will refund the purchase price of the tickets. All handling charges collected by URBTIX, HK Ticketing or other entrusted ticketing agencies and ticket delivery charges are non-refundable.

退款將按門票面值金額計算。所有經城市售票網、快達票及其他受委託之票務公司繳付之手續費, 包括一切門票送遞費用, 均不設退款。

3. Please retain a copy of this form and the concert ticket/s for your reference and record

請申請人保留此表格及音樂會門票副本以作參考及記錄用途

Further Enquiries 更多查詢: info@ccohk.com / 2864 2151

(Office use Only 職員專用)

Cheque Number & Processing Date:

Company Chop/Signature: